
195 extra bomen op Boekenberglei
In 2022 wordt eindelijk werk gemaakt van de heraanleg van de Boekenberglei. Het 
district Deurne hee�  altijd gepleit voor een heraanleg van gevel tot gevel, � etspaden 
aan beide kanten, het verdwijnen van de keerlus ter hoogte van Eksterlaar en van 
de kasseien, het behoud van zoveel mogelijk groen en een neutrale parkeerbalans. 
“Een belangrijk project als de Boekenberglei vraagt veel trek- en sleurwerk, maar 
het resultaat mag er zijn”, aldus districtsburgemeester Tjerk Sekeris.

De majestueuze eikendreef bepaalt het 
uitzicht van de Boekenberglei. N-VA 
Deurne is dan ook zeer tevreden dat 
die bewaard blijft. Bovendien komen er 
maar liefst 195 nieuwe bomen bij. Die 
worden zo geplant dat ze alle ruimte 
(en tijd) krijgen om uit te groeien tot 
volwaardige bomen.

Compromis met De Lijn en brandweer

Uiteraard konden we niet alle troeven 
binnenhalen. Zo verdwijnen er een 
aantal parkeerplaatsen, waarvoor we 
niet onmiddellijk een oplossing zien. Er 
zijn namelijk geen supermarkten, grote 
bedrijven of scholen die hun parkings 
kunnen delen. Dat blijft een pijnpunt. 

Ook met De Lijn en de brandweer moes-
ten we een compromis sluiten. De Lijn 
wou een keerlus over de Drakenhoflaan, 
de Boekenberglei en de Cruyslei en de 
brandweer eiste een vrije doorgang van 
zes meter omdat de Boekenberglei een 
aanrijroute is.

Minder doorsteken, meer veiligheid

Omdat er een aantal doorsteken verdwij-
nen, neemt het autoverkeer op de Cruys-
lei wel aanzienlijk af, wordt een en ander 
veiliger en verdwijnt een groot stuk van 
het sluipverkeer door de wijk Unitas. 
Door het inkorten van de kruispunten 
daalt bovendien de oversteektijd voor 
voetgangers.

Beste lezer,

Ik ben altijd een liefhebber van de lente 
geweest. De natuur die uit haar winter-
slaap ontwaakt, de vogels die weer zin-
gen, de zon die haar eerste warmte met 
ons deelt: het zijn stuk voor stuk zaken 
die een blij mens van mij maken.

Als ik nu rond mij kijk, merk ik dat de 
liefhebbers van het eerste seizoen fel zijn 
toegenomen. We snakken allemaal naar 
‘de nieuwe start’. De doorstart die we 
doorgaans de normaalste zaak van de 
wereld vinden, krijgt nu toch een aparte 
betekenis. Ik kijk vooral uit naar de 
sociale contacten. Voor mij persoonlijk 
is de beperkte bubbel toch de grootste 
beproeving. Het sociale dier in mij snakt 
naar de babbel, de glimlach achter het 
mondmasker, kortom het samenzijn. 

Het verenigingsleven proberen we 
dan ook maximaal te ondersteunen in 
Deurne, want daar vinden we nog steeds 
het zout en de peper van onze samen-
leving. Voor de talrijke vrijwilligers zal het 
de kunst worden om de motor van hun 
vereniging opnieuw aan te zwengelen. 
Het zijn deze helden die ons verenigings-
leven en bij uitbreiding onze gehavende 
maatschappij weer op het juiste spoor 
zullen zetten. Ik wil hen nu al uitdrukke-
lijk bedanken voor hun belangeloze inzet 
en hartverwarmende engagement.

Ik hoop u snel in het straatbeeld te 
begroeten en dan mag u zeker die 
felbegeerde glimlach opzetten.

Peter Wouters
Afdelingsvoorzitter

De majestueuze eikendreef blijft bij de heraanleg 
bewaard en er komen maar liefst 195 bomen bij.

Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Pal� jn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Burgemeester Bart De Wever
Schepen van Gezondheidszorg Fons Duchateau

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Bart De Wever
Fons Duchateau
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Petities in de politiek: laat u niet vangen
U hebt ze ongetwijfeld al gezien: de talloze petities die als paddenstoelen uit de grond rijzen. Vaak gaat het om een op het eerste 
gezicht nobel doel. Het behoud van tradities, het redden van een boom, a� eer van een bepaalde verandering … Maar let op: uw 
gegevens zijn vaak belangrijker dan het doel.

Het idee achter een petitie is vaak 
goed: door de petitie te ondertekenen, 
geven mensen aan dat ze het eens 
zijn met een bepaalde stelling. Hoe 
meer mensen een petitie achter zich 
krijgt, hoe groter de kans dat ze ook 
effectief iets teweegbrengt. 

Politieke propaganda

Vaak gaan petities uit van politieke 
partijen, veelal uit de oppositie. Met 
de petitie willen ze u er niet alleen 
van overtuigen om een bepaald 
standpunt in te nemen, ze vergaren 
ook maar al te graag uw gegevens. 
Want met enkele muisklikken 
ondertekent u niet alleen een petitie, 
u geeft ook toestemming om e-mail 
of post van hen te ontvangen. 

Wat initieel dus lijkt op burger-
participatie, blijkt al snel een fijn 
laagje vernis te zijn om het echte 
doel te bereiken: uw gegevens. Laat 

u niet vangen door deze praktijken. 
Als men echt uw mening wil kennen, 
kan een petitie ondertekenen toch 
best zonder uw (e-mail)adres? 

Uw wijkverantwoordelijke: 

een luisterend oor

Ook N-VA Deurne luistert trouwens 
graag naar uw mening. Die kan u bij 
ons niet kwijt in een petitie, maar 
bij onze wijkverantwoordelijken. 
Zij bieden een luisterend oor in uw 
wijk en organiseren geregeld een 
wijkbezoek.

Deurne, een district met vele wijken en gezichten

Er is meer dan Deurne-Noord en Deurne-Zuid. De 
Kronenburgwijk is niet De Bosuil. De Boekenbergwijk 
is niet het Eksterlaar. De wijk Morckhoven is niet het 
Ruggeveld. Zo kan men in Deurne mooi twintig wijken 
omschrijven.

Kent u al die Deurnese wijken? En wist u dat ook in 
uw wijk een N-VA-wijkverantwoordelijke actief is? 
Dat is een geëngageerde burger en bestuurslid van 
de N-VA. Hij of zij is uw aanspreekpunt. Niet alleen 
in woorden, maar ook in daden. Heeft u vragen, 
opmerkingen, kritiek of toffe ideeën? Laat het weten. 
Uw mening is belangrijk voor ons.

Welkom in ons bestuur: Lisa Geets
Een hal� aar geleden verhuisde Lisa Geets van Borgerhout naar Deurne. We stellen haar graag 
aan u voor. 

Lisa is al jarenlang actief binnen de N-VA. De vorige bestuursperiode zetelde ze in de Antwerpse 
gemeenteraad, nu is ze lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst. Dat comité beslist 
onder meer over individuele dossiers over maatschappelijke dienstverlening en maatschappelijke 
integratie. Denk maar aan beslissingen over leeflonen, huurwaarborgen en sociale tewerkstelling. 

Ook naast haar politieke engagement zit Lisa niet stil. Ze werkt als freelancetaaltrainer 
Nederlands, volgt een opleiding autotechnologie én traint voor triatlonwedstrijden. 

Nieuwe gezichten bij Jong N-VA Deurne
Op de recentste digitale vergadering van onze jongerenafdeling mochten we drie 
nieuwe bestuursleden verwelkomen: Britt (30), Rebecca (26) en Davina (22). Drie 
talentvolle en geëngageerde dames, die zonder enige twijfel gaan bijdragen aan de 
verdere ontwikkeling van onze afdeling. 

Wilt u ook bestuurslid worden of gewoon een uitnodiging ontvangen voor 
toekomstige acties? Neem dan contact op met jongerenvoorzitter Jorge via 
jorge.gonzalezdobarro@n-va.be. 

Rebecca Gevers en Britt Peeters versterken onze jongerenafdeling. 

U vindt uw wijk-
verantwoordelijke op 
www.n-va.be/deurne
in de rubriek 
‘wie is wie’. 

www.n-va.be/antwerpen

Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur

Rubenshuis krijgt make-over die het 
verdient
“Bijna 400 jaar geleden bouwde Peter Paul 
Rubens zijn huis met schildersatelier aan 
de Wapper. Zijn ‘palazzo aan de Schelde’ 
is Rubens op zijn best: flamboyant, 
verbluffend, visionair. Vandaag krijgt het 
museum de make-over die het verdient. 
Dankzij de 21ste-eeuwse technologie 
stappen bezoekers in de 17de eeuw, in 
het werk en het leven van de kunstenaar. 
We brengen verleden en heden op één 
site samen, met evenveel durf en verbeel-
dingskracht als de meester zelf.”

Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Parkbrug krijgt een staartje
“De Parkbrug tussen Park Spoor 
Noord en het Eilandje is zowat 
de meest fotogenieke brug van 
’t stad. Dagelijks passeren er 
honderden fietsers. Tot nu toe 
moesten die aan de kant van het 
Willemdok afstappen om de 
lift of de trap te nemen. Dat is 
binnenkort niet meer nodig. 
Eind januari plaatsten we 
het eerste onderdeel van een 
fietshelling. Eind mei kunnen 
tweewielers in één beweging de 
brug over.”

KMSKA speelt weer op Europees 
topniveau
“De renovatie en uitbreiding van het 
Koninklijk Museum voor Schone 
Kunsten Antwerpen (KMSKA), het 
grootste kunstmuseum van Vlaan-
deren, vorderen goed. We spelen 
weer op Europees topniveau. Voor 
Antwerpen is het museum een grote 
toeristische troef. Ook verhuizen 
nu al verschillende galeries naar 
het Zuid. Dit stadsdeel wordt een 
levendige kunstenwijk.”

Luk Lemmens, gedeputeerde 
en voorzitter KMSKA

Nieuwe werkgroep Institutionele Zaken
Liesbeth Homans is naast parlements-
voorzitter ook voorzitter van de nieuwe 
werkgroep Institutionele Zaken. Die 
zal concrete voorstellen uitwerken 
voor een nieuwe staatshervorming. 
De werkgroep behandelt drie grote 
thema’s: homogene bevoegdheids-
pakketten, financiële en fiscale autonomie 
en toekomstig staatsmodel. Coherente 
en homogene bevoegdheden hadden 
tijdens de coronacrisis veel problemen 
kunnen voorkomen. De werkgroep 
hoorde alvast experten van de verschil-
lende overheden, ziekenhuizen, artsen-
verenigingen, thuiszorg en mutualiteiten 
over het gezondheidsbeleid.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Michael Freilich laakt doofpotoperatie 
federale mondmaskers
Kamerlid Michael Freilich ondervroeg 
minister Vandenbroucke (sp.a) over 
de mogelijke giftigheid van de federale 
mondmaskers, een element dat hij vorig 
jaar in juni al aankaartte. Freilich volgde 
het dossier van in het begin op en 
zorgde voor de nodige media-aandacht 
voor de vele blunders in dit dossier. 
De minister liet nu weten dat het nog 
twee jaar kan duren eer het onderzoek 
is afgerond. “Sorry, maar dat gaat er 
bij mij niet in”, zegt Freilich. “Zelfs een 
vaccin kan men sneller ontwikkelen. 
Dit lijkt me eerder een doofpot- dan een 
onderzoeksoperatie, om de verantwoor-
delijken, onder wie voormalig minister 
Maggie De Block (Open Vld), uit de 
wind te zetten.”

Michael Freilich, Kamerlid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Antwerpen aan top van Europese 
investeringsbestemmingen
Antwerpen behoort tot de top van de 
Europese investeringsbestemmingen. 
Dat blijkt uit een ranking van het 
kenniscentrum van de Financial 
Times. Antwerpen haalde een zevende 
plaats voor zijn economisch potentieel. 
Een duidelijke erkenning voor de 
internationale groei van Antwerpen 
als aantrekkelijke bestemming voor 
buitenlandse investeringen. Raadslid 
Sanne Descamps is zeer trots op 
deze resultaten en feliciteerde het 
stadsbestuur: “Het is duidelijk dat het 
Antwerpse investeringsbeleid van de 
laatste jaren zijn vruchten begint af te 
werpen en dat dit niet alleen door de 
Antwerpenaren gesmaakt wordt.”

Sanne Descamps, gemeenteraadslid

Laat u vaccineren
Op initiatief van raadsleden Kevin Vereecken 
en Sevilay Altintas, beiden arts, roept de 
voltallige gemeenteraad de Antwerpenaren 
op om zich te laten vaccineren tegen het 
coronavirus. “Vaccinatie werkt, dat zien we 
steeds beter aan de cijfers in de rusthuizen. 
Dat mensen vragen hebben is normaal, maar 
er doet veel foute informatie de ronde. Stel 
vragen aan de huisarts of aan de apotheker. 
Of ga te rade op betrouwbare websites, zoals 
die van de stad. Want ook de stad heeft er alle 
belang bij dat het leven zo snel mogelijk weer 
normaal wordt.” 

  www.antwerpen.be/corona

Gelukkig stadspersoneel, goede dienstverlening
Raadslid Martine Vrints informeerde naar het ziekte-
verzuim en sociaal welzijn van ons stadspersoneel. 
Personeelsschepen Nabilla Ait Daoud benadrukte dat 
het ziekteverzuim stabiel bleef. Dat is te danken aan 
een intensieve samenwerking met onder andere de 
preventiedienst. 7.650 medewerkers worden dagelijks 
op de hoogte gebracht van hun werksituatie. Ze 
krijgen ook de complimenten en appreciatieberichten 
van de Antwerpenaar te horen. Deze aanpak werkt, 
stimuleert en garandeert mee de dienstverlening.Martine Vrints, 

gemeenteraadslid

Digitaal sportcongres vanuit Antwerpen
“Antwerpen was in maart de virtuele 
gastheer voor het jaarlijkse congres van 
het Vlaams Instituut voor Sportbeheer en 
Recreatiebeleid (ISB). Dat is dé ontmoe-
tingsplaats voor iedereen die lokaal bezig 
is met sport. We steken onze ambitie om 
de sporthoofdstad van Vlaanderen te zijn 
niet onder stoelen of banken, maar het zou 
een kapitale fout zijn om te denken dat we 
alle sportbeleidswijsheid in pacht hebben. 
Ook in Antwerpen leren we nog elke dag 
bij door ons te laten inspireren door andere 
steden en gemeenten. De nood om kennis 
te delen is hoog, zeker in deze coronatijden.”

Peter Wouters, schepen van Sport
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Fons Duchateau, schepen 
van Gezondheidszorg

Unieke aanpak in Antwerps 
vaccinatiedorp
“Het Antwerpse vaccinatiedorp is een 
mix van eigen en de beste buitenlandse 
ervaringen. Dankzij onze unieke aan-
pak waarbij mensen zelf hun afspraak 
boeken, garanderen we de kortst moge-
lijke tijd tussen registratie en vaccinatie. 
De wachttijd duurt nog geen drie 
minuten. Bovendien hebben we het 
laagste percentage van mensen die 
niet opdagen en gaan er geen vaccins 
verloren. Hier gaat de wereld straks 
weer open voor honderdduizenden 
mensen. Geef ons ook uw vertrouwen.”

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Nieuwe mediarichtlijn maakt internet 
veiliger
Onlangs keurde de commissie Media 
de Europese mediarichtlijn goed. Die 
reguleert onder meer videoplatform-
diensten en werkt verschillen weg op 
het vlak van reclameregels. Verder 
beschermt ze minderjarigen tegen 
ongepaste inhoud en verbiedt ze inhoud 
die discrimineert of oproept tot geweld 
of terreurdaden. Opmerkelijk is dat 
vanaf nu ook natuurlijke personen 
als omroep worden gezien als ze als 
zelfstandige inkomsten halen uit hun 
activiteiten, zoals influencers met een 
eigen YouTubekanaal. “De nieuwe 
richtlijn laat ons toe om nieuwe types 
audiovisuele activiteiten te reguleren. 
Desnoods kunnen we ze stopzetten, 
bijvoorbeeld als iemand terrorisme 
verheerlijkt. Zo maakt Vlaanderen van 
het internet een veiligere plek”, aldus 
Manuela Van Werde.
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Sevilay Altintas en Kevin Vereecken, 
gemeenteraadsleden

Haven van Antwerpen-Brugge is dé 
economische motor van Vlaanderen
“Na twee jaar intensief onderhandelen is 
de historische fusie tussen de havens van 
Antwerpen en Zeebrugge een feit. Met 
deze samenwerking zijn we zonder twijfel 
dé economische motor van Vlaanderen. 
Daarnaast verzekeren we onze wereldwijde 
toppositie met een totale doorvoer van 
278 miljoen ton per jaar. Onze haven moet 
bovendien dé energiepoort tot Europa wor-
den: we willen de belangrijkste Europese 
importhaven van groene waterstof worden 
en een belangrijke rol opnemen in het op-
vangen, opslaan en hergebruiken van CO2.”
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Annick De Ridder, schepen van Haven

De N-VA voor u aan het werk
Daadkrachtig optreden tegen drugsmaffi a
“Onlangs begon een grootschalige actie tegen de drugsmaffia. De manier waarop 
het onderzoek is gevoerd, is een schoolvoorbeeld. Het gerecht en onze veiligheids-
diensten verdienen alle lof. De impact is enorm. Niet alleen omdat de criminelen 
in het defensief worden gedrongen, maar evenzeer omdat opgroeiende jongeren 
zien dat eerlijk zijn het langst duurt. Criminelen die verantwoordelijk zijn voor 
geweld in onze wijken, gaan niet vrijuit. Deze actie is nog maar het begin. Ik zal 
mijn verantwoordelijkheid blijven nemen om de strijd tegen de georganiseerde 
misdaad alle prioriteit te geven. De veiligheid en leefbaarheid van onze stad staan 
voorop.”

Bart De Wever, burgemeester
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Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur

Rubenshuis krijgt make-over die het 
verdient
“Bijna 400 jaar geleden bouwde Peter Paul 
Rubens zijn huis met schildersatelier aan 
de Wapper. Zijn ‘palazzo aan de Schelde’ 
is Rubens op zijn best: flamboyant, 
verbluffend, visionair. Vandaag krijgt het 
museum de make-over die het verdient. 
Dankzij de 21ste-eeuwse technologie 
stappen bezoekers in de 17de eeuw, in 
het werk en het leven van de kunstenaar. 
We brengen verleden en heden op één 
site samen, met evenveel durf en verbeel-
dingskracht als de meester zelf.”

Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Parkbrug krijgt een staartje
“De Parkbrug tussen Park Spoor 
Noord en het Eilandje is zowat 
de meest fotogenieke brug van 
’t stad. Dagelijks passeren er 
honderden fietsers. Tot nu toe 
moesten die aan de kant van het 
Willemdok afstappen om de 
lift of de trap te nemen. Dat is 
binnenkort niet meer nodig. 
Eind januari plaatsten we 
het eerste onderdeel van een 
fietshelling. Eind mei kunnen 
tweewielers in één beweging de 
brug over.”

KMSKA speelt weer op Europees 
topniveau
“De renovatie en uitbreiding van het 
Koninklijk Museum voor Schone 
Kunsten Antwerpen (KMSKA), het 
grootste kunstmuseum van Vlaan-
deren, vorderen goed. We spelen 
weer op Europees topniveau. Voor 
Antwerpen is het museum een grote 
toeristische troef. Ook verhuizen 
nu al verschillende galeries naar 
het Zuid. Dit stadsdeel wordt een 
levendige kunstenwijk.”

Luk Lemmens, gedeputeerde 
en voorzitter KMSKA

Nieuwe werkgroep Institutionele Zaken
Liesbeth Homans is naast parlements-
voorzitter ook voorzitter van de nieuwe 
werkgroep Institutionele Zaken. Die 
zal concrete voorstellen uitwerken 
voor een nieuwe staatshervorming. 
De werkgroep behandelt drie grote 
thema’s: homogene bevoegdheids-
pakketten, financiële en fiscale autonomie 
en toekomstig staatsmodel. Coherente 
en homogene bevoegdheden hadden 
tijdens de coronacrisis veel problemen 
kunnen voorkomen. De werkgroep 
hoorde alvast experten van de verschil-
lende overheden, ziekenhuizen, artsen-
verenigingen, thuiszorg en mutualiteiten 
over het gezondheidsbeleid.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Michael Freilich laakt doofpotoperatie 
federale mondmaskers
Kamerlid Michael Freilich ondervroeg 
minister Vandenbroucke (sp.a) over 
de mogelijke giftigheid van de federale 
mondmaskers, een element dat hij vorig 
jaar in juni al aankaartte. Freilich volgde 
het dossier van in het begin op en 
zorgde voor de nodige media-aandacht 
voor de vele blunders in dit dossier. 
De minister liet nu weten dat het nog 
twee jaar kan duren eer het onderzoek 
is afgerond. “Sorry, maar dat gaat er 
bij mij niet in”, zegt Freilich. “Zelfs een 
vaccin kan men sneller ontwikkelen. 
Dit lijkt me eerder een doofpot- dan een 
onderzoeksoperatie, om de verantwoor-
delijken, onder wie voormalig minister 
Maggie De Block (Open Vld), uit de 
wind te zetten.”

Michael Freilich, Kamerlid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Antwerpen aan top van Europese 
investeringsbestemmingen
Antwerpen behoort tot de top van de 
Europese investeringsbestemmingen. 
Dat blijkt uit een ranking van het 
kenniscentrum van de Financial 
Times. Antwerpen haalde een zevende 
plaats voor zijn economisch potentieel. 
Een duidelijke erkenning voor de 
internationale groei van Antwerpen 
als aantrekkelijke bestemming voor 
buitenlandse investeringen. Raadslid 
Sanne Descamps is zeer trots op 
deze resultaten en feliciteerde het 
stadsbestuur: “Het is duidelijk dat het 
Antwerpse investeringsbeleid van de 
laatste jaren zijn vruchten begint af te 
werpen en dat dit niet alleen door de 
Antwerpenaren gesmaakt wordt.”

Sanne Descamps, gemeenteraadslid

Laat u vaccineren
Op initiatief van raadsleden Kevin Vereecken 
en Sevilay Altintas, beiden arts, roept de 
voltallige gemeenteraad de Antwerpenaren 
op om zich te laten vaccineren tegen het 
coronavirus. “Vaccinatie werkt, dat zien we 
steeds beter aan de cijfers in de rusthuizen. 
Dat mensen vragen hebben is normaal, maar 
er doet veel foute informatie de ronde. Stel 
vragen aan de huisarts of aan de apotheker. 
Of ga te rade op betrouwbare websites, zoals 
die van de stad. Want ook de stad heeft er alle 
belang bij dat het leven zo snel mogelijk weer 
normaal wordt.” 

  www.antwerpen.be/corona

Gelukkig stadspersoneel, goede dienstverlening
Raadslid Martine Vrints informeerde naar het ziekte-
verzuim en sociaal welzijn van ons stadspersoneel. 
Personeelsschepen Nabilla Ait Daoud benadrukte dat 
het ziekteverzuim stabiel bleef. Dat is te danken aan 
een intensieve samenwerking met onder andere de 
preventiedienst. 7.650 medewerkers worden dagelijks 
op de hoogte gebracht van hun werksituatie. Ze 
krijgen ook de complimenten en appreciatieberichten 
van de Antwerpenaar te horen. Deze aanpak werkt, 
stimuleert en garandeert mee de dienstverlening.Martine Vrints, 

gemeenteraadslid

Digitaal sportcongres vanuit Antwerpen
“Antwerpen was in maart de virtuele 
gastheer voor het jaarlijkse congres van 
het Vlaams Instituut voor Sportbeheer en 
Recreatiebeleid (ISB). Dat is dé ontmoe-
tingsplaats voor iedereen die lokaal bezig 
is met sport. We steken onze ambitie om 
de sporthoofdstad van Vlaanderen te zijn 
niet onder stoelen of banken, maar het zou 
een kapitale fout zijn om te denken dat we 
alle sportbeleidswijsheid in pacht hebben. 
Ook in Antwerpen leren we nog elke dag 
bij door ons te laten inspireren door andere 
steden en gemeenten. De nood om kennis 
te delen is hoog, zeker in deze coronatijden.”

Peter Wouters, schepen van Sport

©
 P

hi
lip

pe
 V

er
ho

ev
en

Fons Duchateau, schepen 
van Gezondheidszorg

Unieke aanpak in Antwerps 
vaccinatiedorp
“Het Antwerpse vaccinatiedorp is een 
mix van eigen en de beste buitenlandse 
ervaringen. Dankzij onze unieke aan-
pak waarbij mensen zelf hun afspraak 
boeken, garanderen we de kortst moge-
lijke tijd tussen registratie en vaccinatie. 
De wachttijd duurt nog geen drie 
minuten. Bovendien hebben we het 
laagste percentage van mensen die 
niet opdagen en gaan er geen vaccins 
verloren. Hier gaat de wereld straks 
weer open voor honderdduizenden 
mensen. Geef ons ook uw vertrouwen.”

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Nieuwe mediarichtlijn maakt internet 
veiliger
Onlangs keurde de commissie Media 
de Europese mediarichtlijn goed. Die 
reguleert onder meer videoplatform-
diensten en werkt verschillen weg op 
het vlak van reclameregels. Verder 
beschermt ze minderjarigen tegen 
ongepaste inhoud en verbiedt ze inhoud 
die discrimineert of oproept tot geweld 
of terreurdaden. Opmerkelijk is dat 
vanaf nu ook natuurlijke personen 
als omroep worden gezien als ze als 
zelfstandige inkomsten halen uit hun 
activiteiten, zoals influencers met een 
eigen YouTubekanaal. “De nieuwe 
richtlijn laat ons toe om nieuwe types 
audiovisuele activiteiten te reguleren. 
Desnoods kunnen we ze stopzetten, 
bijvoorbeeld als iemand terrorisme 
verheerlijkt. Zo maakt Vlaanderen van 
het internet een veiligere plek”, aldus 
Manuela Van Werde.
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Sevilay Altintas en Kevin Vereecken, 
gemeenteraadsleden

Haven van Antwerpen-Brugge is dé 
economische motor van Vlaanderen
“Na twee jaar intensief onderhandelen is 
de historische fusie tussen de havens van 
Antwerpen en Zeebrugge een feit. Met 
deze samenwerking zijn we zonder twijfel 
dé economische motor van Vlaanderen. 
Daarnaast verzekeren we onze wereldwijde 
toppositie met een totale doorvoer van 
278 miljoen ton per jaar. Onze haven moet 
bovendien dé energiepoort tot Europa wor-
den: we willen de belangrijkste Europese 
importhaven van groene waterstof worden 
en een belangrijke rol opnemen in het op-
vangen, opslaan en hergebruiken van CO2.”
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Annick De Ridder, schepen van Haven

De N-VA voor u aan het werk
Daadkrachtig optreden tegen drugsmaffi a
“Onlangs begon een grootschalige actie tegen de drugsmaffia. De manier waarop 
het onderzoek is gevoerd, is een schoolvoorbeeld. Het gerecht en onze veiligheids-
diensten verdienen alle lof. De impact is enorm. Niet alleen omdat de criminelen 
in het defensief worden gedrongen, maar evenzeer omdat opgroeiende jongeren 
zien dat eerlijk zijn het langst duurt. Criminelen die verantwoordelijk zijn voor 
geweld in onze wijken, gaan niet vrijuit. Deze actie is nog maar het begin. Ik zal 
mijn verantwoordelijkheid blijven nemen om de strijd tegen de georganiseerde 
misdaad alle prioriteit te geven. De veiligheid en leefbaarheid van onze stad staan 
voorop.”

Bart De Wever, burgemeester

108_21S_Stadspagina’s districten.indd   2108_21S_Stadspagina’s districten.indd   2 19/03/2021   14:13:0919/03/2021   14:13:09



www.n-va.be/antwerpen

Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur

Rubenshuis krijgt make-over die het 
verdient
“Bijna 400 jaar geleden bouwde Peter Paul 
Rubens zijn huis met schildersatelier aan 
de Wapper. Zijn ‘palazzo aan de Schelde’ 
is Rubens op zijn best: flamboyant, 
verbluffend, visionair. Vandaag krijgt het 
museum de make-over die het verdient. 
Dankzij de 21ste-eeuwse technologie 
stappen bezoekers in de 17de eeuw, in 
het werk en het leven van de kunstenaar. 
We brengen verleden en heden op één 
site samen, met evenveel durf en verbeel-
dingskracht als de meester zelf.”

Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Parkbrug krijgt een staartje
“De Parkbrug tussen Park Spoor 
Noord en het Eilandje is zowat 
de meest fotogenieke brug van 
’t stad. Dagelijks passeren er 
honderden fietsers. Tot nu toe 
moesten die aan de kant van het 
Willemdok afstappen om de 
lift of de trap te nemen. Dat is 
binnenkort niet meer nodig. 
Eind januari plaatsten we 
het eerste onderdeel van een 
fietshelling. Eind mei kunnen 
tweewielers in één beweging de 
brug over.”

KMSKA speelt weer op Europees 
topniveau
“De renovatie en uitbreiding van het 
Koninklijk Museum voor Schone 
Kunsten Antwerpen (KMSKA), het 
grootste kunstmuseum van Vlaan-
deren, vorderen goed. We spelen 
weer op Europees topniveau. Voor 
Antwerpen is het museum een grote 
toeristische troef. Ook verhuizen 
nu al verschillende galeries naar 
het Zuid. Dit stadsdeel wordt een 
levendige kunstenwijk.”

Luk Lemmens, gedeputeerde 
en voorzitter KMSKA

Nieuwe werkgroep Institutionele Zaken
Liesbeth Homans is naast parlements-
voorzitter ook voorzitter van de nieuwe 
werkgroep Institutionele Zaken. Die 
zal concrete voorstellen uitwerken 
voor een nieuwe staatshervorming. 
De werkgroep behandelt drie grote 
thema’s: homogene bevoegdheids-
pakketten, financiële en fiscale autonomie 
en toekomstig staatsmodel. Coherente 
en homogene bevoegdheden hadden 
tijdens de coronacrisis veel problemen 
kunnen voorkomen. De werkgroep 
hoorde alvast experten van de verschil-
lende overheden, ziekenhuizen, artsen-
verenigingen, thuiszorg en mutualiteiten 
over het gezondheidsbeleid.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Michael Freilich laakt doofpotoperatie 
federale mondmaskers
Kamerlid Michael Freilich ondervroeg 
minister Vandenbroucke (sp.a) over 
de mogelijke giftigheid van de federale 
mondmaskers, een element dat hij vorig 
jaar in juni al aankaartte. Freilich volgde 
het dossier van in het begin op en 
zorgde voor de nodige media-aandacht 
voor de vele blunders in dit dossier. 
De minister liet nu weten dat het nog 
twee jaar kan duren eer het onderzoek 
is afgerond. “Sorry, maar dat gaat er 
bij mij niet in”, zegt Freilich. “Zelfs een 
vaccin kan men sneller ontwikkelen. 
Dit lijkt me eerder een doofpot- dan een 
onderzoeksoperatie, om de verantwoor-
delijken, onder wie voormalig minister 
Maggie De Block (Open Vld), uit de 
wind te zetten.”

Michael Freilich, Kamerlid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Antwerpen aan top van Europese 
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Antwerpen behoort tot de top van de 
Europese investeringsbestemmingen. 
Dat blijkt uit een ranking van het 
kenniscentrum van de Financial 
Times. Antwerpen haalde een zevende 
plaats voor zijn economisch potentieel. 
Een duidelijke erkenning voor de 
internationale groei van Antwerpen 
als aantrekkelijke bestemming voor 
buitenlandse investeringen. Raadslid 
Sanne Descamps is zeer trots op 
deze resultaten en feliciteerde het 
stadsbestuur: “Het is duidelijk dat het 
Antwerpse investeringsbeleid van de 
laatste jaren zijn vruchten begint af te 
werpen en dat dit niet alleen door de 
Antwerpenaren gesmaakt wordt.”

Sanne Descamps, gemeenteraadslid

Laat u vaccineren
Op initiatief van raadsleden Kevin Vereecken 
en Sevilay Altintas, beiden arts, roept de 
voltallige gemeenteraad de Antwerpenaren 
op om zich te laten vaccineren tegen het 
coronavirus. “Vaccinatie werkt, dat zien we 
steeds beter aan de cijfers in de rusthuizen. 
Dat mensen vragen hebben is normaal, maar 
er doet veel foute informatie de ronde. Stel 
vragen aan de huisarts of aan de apotheker. 
Of ga te rade op betrouwbare websites, zoals 
die van de stad. Want ook de stad heeft er alle 
belang bij dat het leven zo snel mogelijk weer 
normaal wordt.” 

  www.antwerpen.be/corona

Gelukkig stadspersoneel, goede dienstverlening
Raadslid Martine Vrints informeerde naar het ziekte-
verzuim en sociaal welzijn van ons stadspersoneel. 
Personeelsschepen Nabilla Ait Daoud benadrukte dat 
het ziekteverzuim stabiel bleef. Dat is te danken aan 
een intensieve samenwerking met onder andere de 
preventiedienst. 7.650 medewerkers worden dagelijks 
op de hoogte gebracht van hun werksituatie. Ze 
krijgen ook de complimenten en appreciatieberichten 
van de Antwerpenaar te horen. Deze aanpak werkt, 
stimuleert en garandeert mee de dienstverlening.Martine Vrints, 

gemeenteraadslid

Digitaal sportcongres vanuit Antwerpen
“Antwerpen was in maart de virtuele 
gastheer voor het jaarlijkse congres van 
het Vlaams Instituut voor Sportbeheer en 
Recreatiebeleid (ISB). Dat is dé ontmoe-
tingsplaats voor iedereen die lokaal bezig 
is met sport. We steken onze ambitie om 
de sporthoofdstad van Vlaanderen te zijn 
niet onder stoelen of banken, maar het zou 
een kapitale fout zijn om te denken dat we 
alle sportbeleidswijsheid in pacht hebben. 
Ook in Antwerpen leren we nog elke dag 
bij door ons te laten inspireren door andere 
steden en gemeenten. De nood om kennis 
te delen is hoog, zeker in deze coronatijden.”

Peter Wouters, schepen van Sport
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Fons Duchateau, schepen 
van Gezondheidszorg

Unieke aanpak in Antwerps 
vaccinatiedorp
“Het Antwerpse vaccinatiedorp is een 
mix van eigen en de beste buitenlandse 
ervaringen. Dankzij onze unieke aan-
pak waarbij mensen zelf hun afspraak 
boeken, garanderen we de kortst moge-
lijke tijd tussen registratie en vaccinatie. 
De wachttijd duurt nog geen drie 
minuten. Bovendien hebben we het 
laagste percentage van mensen die 
niet opdagen en gaan er geen vaccins 
verloren. Hier gaat de wereld straks 
weer open voor honderdduizenden 
mensen. Geef ons ook uw vertrouwen.”

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Nieuwe mediarichtlijn maakt internet 
veiliger
Onlangs keurde de commissie Media 
de Europese mediarichtlijn goed. Die 
reguleert onder meer videoplatform-
diensten en werkt verschillen weg op 
het vlak van reclameregels. Verder 
beschermt ze minderjarigen tegen 
ongepaste inhoud en verbiedt ze inhoud 
die discrimineert of oproept tot geweld 
of terreurdaden. Opmerkelijk is dat 
vanaf nu ook natuurlijke personen 
als omroep worden gezien als ze als 
zelfstandige inkomsten halen uit hun 
activiteiten, zoals influencers met een 
eigen YouTubekanaal. “De nieuwe 
richtlijn laat ons toe om nieuwe types 
audiovisuele activiteiten te reguleren. 
Desnoods kunnen we ze stopzetten, 
bijvoorbeeld als iemand terrorisme 
verheerlijkt. Zo maakt Vlaanderen van 
het internet een veiligere plek”, aldus 
Manuela Van Werde.
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Sevilay Altintas en Kevin Vereecken, 
gemeenteraadsleden

Haven van Antwerpen-Brugge is dé 
economische motor van Vlaanderen
“Na twee jaar intensief onderhandelen is 
de historische fusie tussen de havens van 
Antwerpen en Zeebrugge een feit. Met 
deze samenwerking zijn we zonder twijfel 
dé economische motor van Vlaanderen. 
Daarnaast verzekeren we onze wereldwijde 
toppositie met een totale doorvoer van 
278 miljoen ton per jaar. Onze haven moet 
bovendien dé energiepoort tot Europa wor-
den: we willen de belangrijkste Europese 
importhaven van groene waterstof worden 
en een belangrijke rol opnemen in het op-
vangen, opslaan en hergebruiken van CO2.”
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Annick De Ridder, schepen van Haven

De N-VA voor u aan het werk
Daadkrachtig optreden tegen drugsmaffi a
“Onlangs begon een grootschalige actie tegen de drugsmaffia. De manier waarop 
het onderzoek is gevoerd, is een schoolvoorbeeld. Het gerecht en onze veiligheids-
diensten verdienen alle lof. De impact is enorm. Niet alleen omdat de criminelen 
in het defensief worden gedrongen, maar evenzeer omdat opgroeiende jongeren 
zien dat eerlijk zijn het langst duurt. Criminelen die verantwoordelijk zijn voor 
geweld in onze wijken, gaan niet vrijuit. Deze actie is nog maar het begin. Ik zal 
mijn verantwoordelijkheid blijven nemen om de strijd tegen de georganiseerde 
misdaad alle prioriteit te geven. De veiligheid en leefbaarheid van onze stad staan 
voorop.”

Bart De Wever, burgemeester
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Bouw jeugdcentrum Park Groot Schijn in de startblokken
De stad Antwerpen gaat het voormalige clubhuis van de duikclub in Park Groot Schijn in Deurne omvormen 
tot een jeugdcentrum. Het schepencollege keurde recent de omgevingsvergunning daarvoor goed.

De stad zal het bestaande gebouw behou-
den, maar wel gedeeltelijk verbouwen op-
dat het voldoet aan de hedendaagse eisen 
van een modern jeugdcentrum. Daar-
naast voegt ze twee nieuwe jeugdlokalen 
en een berging toe aan de site. Het VNJ 
(Vlaams Nationaal Jeugdverbond) zal een 
van de lokalen gebruiken, de scouts van 
FOS Eenheid Prins Albert het andere. De 
berging wordt gedeeld. Tussen het huidige 
clubhuis en de nieuwe gebouwen wordt 
een binnenplein aangelegd.

Jeugdkamer

De bouw van deze jeugdlokalen kadert in 
het masterplan Park Groot Schijn. In dit 
park – dat al enkele seizoenen heeft kun-
nen groeien en vergroenen – voorzien we 
verschillende kamers, zoals de jeugdkamer 

en de sportkamer. Nu de omgevings-
vergunning is goedgekeurd, kunnen we 
van start gaan met de uitvoering van de 
jeugdkamer. Die is in de tweede helft van 
dit jaar gepland.

Extra ruimte voor Deurnese jeugd

Districtsschepen voor Jeugd Elke 
Brydenbach: “Het was een hobbelig 
parcours, maar we zijn zeer blij dat 
binnenkort de schop eindelijk de grond 
ingaat. In Deurne is er nood aan extra 
ruimte voor jongeren. Op dit ogenblik 
moet onze Deurnese jeugd vaak uitwijken 
naar omliggende gemeenten om voor 
grotere groepen iets te organiseren. De 
komst van het jeugdcentrum in Park 
Groot Schijn is dus meer dan welkom.”

Tegen de zomer van 2022 zouden de 
nieuwe gebouwen klaar zijn, waarna de 
verbouwingen aan het bestaande pand 
starten. Die werken zouden tegen de 
zomer van 2023 afgerond zijn.

Bisschoppenhofl aan 
wordt groener 
De stad investeert 1 miljoen euro om 
op korte termijn grote oppervlaktes 
te ontharden. Dat zorgt voor minder 
grijze woonkernen met ruimte voor 
meer groen en een betere in� ltratie van 
regenwater in de bodem.

Om op korte termijn maximaal resultaat 
te boeken op het vlak van ontharding en 
vergroening, investeert de stad in snel uit-
voerbare maatregelen. Bij die zogenaamde 
‘quickwin-ontharding’ worden op korte termijn grote oppervlaktes onthard. Er 

komt meer ruimte voor groen, wat voor 
een betere infiltratie van regenwater in de 
bodem zorgt.

‘Grijze’ invalsweg wordt groener

In ons district werden tien projecten 
geselecteerd die het komende jaar uitge-
voerd worden, in de Bisschoppenhoflaan, 
de Boshovestraat en Bosschaert, de 
Bouwellei, De Bosuil, de Koningsarend-
laan en Waasdonk. Districtsraadslid 
Peggy De Winter, bewoonster van de 
Bisschoppenhoflaan, is zeer tevreden. 
“Zo gaat de ‘grijze’ invalsweg er in de 
toekomst groener uitzien.”

 Bewoonster van de Bisschoppenhofl aan 
Peggy De Winter is blij met de maatregelen 
die de stad neemt om Deurne te ontharden en 
vergroenen. 

 “Het skatepark, het centrale plein en het 
toekomstige jeugdcentrum zullen de jeugd-
kamer vormen in Park Groot Schijn”, zegt 
districtsschepen voor Jeugd Elke Brydenbach.

Deurne, het koersdistrict bij uitstek
Wist u dat …

  vier van onze bestuursleden 
fervente fi etsers zijn? Elke 
Brydenbach, Kevin Engelen, 
Lisa Geets en Koen Laenens 
halen hun stalen ros met veel 
plezier van stal. Afgelopen 
jaren reden zij onder andere de 
1000 km voor Kom op tegen 
Kanker. Ook dit jaar smeren ze 
de benen in om tijdens het 
hemelvaartweekend zoveel 
mogelijk kilometers bijeen te 
trappen voor het goede doel. 

  sinds een paar 
maanden ook uw 
districtsburgemeester 
Tjerk Sekeris de 
koersfi ets heeft 
ontdekt?

  honderd jaar geleden de eerste editie van Deurne-
Namen-Deurne plaatsvond? Een eeuw later komt de 
koers terug naar Deurne met de 2 Districtenpijl. In onze 
volgende editie leest u daar meer over.

Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Pal� jn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Burgemeester Bart De Wever
Schepen van Gezondheidszorg Fons Duchateau

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Bart De Wever
Fons Duchateau
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Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Pal� jn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Burgemeester Bart De Wever
Schepen van Gezondheidszorg Fons Duchateau

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Bart De Wever
Fons Duchateau
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